
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
9. 1. 2018 
FIT ČVUT 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:04  

1 Schválení programu schůze 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty, popřál jim vše nejlepší do nového roku a 
poděkoval za hojnou účast. Na začátek představil Petru Sloupovou z Kariérního centra ČVUT 
a předal ji slovo. 
P. Sloupová: Oficiálně propojujeme firmy se studenty a učíme studenty poznat hlouběji sami 
sebe. Bavili jsme se s Honzou Márou, že bychom pro vás uspořádali nějaký workshop a proto 
jsem rozdala ty dotazníky, abychom zjistili, o co byste měli zájem. Klidně dopište i další věci, 
kdyby vás napadl nějaký lektor nebo cokoli jiného. Také bychom v budoucnu uspořádali 
snídani s kluby. 
J. Mára: Obecně KC nabízí teorii a my v SU pak ty věci děláme prakticky. Mohlo by to pro nás 
být prospěšné a poučné. 
P. Sloupová: Na podzim jsme přišli s novinkou podnikatelsých workshopů, mělo to velký 
úspěch. Nabízíme také mentoring ve firmách. 
 
J. Šebák poté uvedl, že na předchozí schůzi volitelů k rozdělení delegátských pozic nedorazil 
zástupce klubu Čajovna. Ostatní volitelé se dohodli, že rozdělí mandáty mezi své kluby. Dále 
seznámil přítomné s ním navrženým programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 
 
1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Situace v klubu Buben (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min. ) 
7. Schválení rozpočtu Centrály SU (vede: J. Šebák. typ: hlasování, čas 10 
min.) 
 
Usnesení 18-01-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program poslaný do konference         
parlamentu 9. ledna 2018.” 
OHP: 16; 16:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
J. Šebák: Ahoj, jsem Jožo. Jsem absolvenetem bakalářského studia na FITu, teď studuju             
magistra na MÚVSu. Chci vést parlament produktivně, akceschopně a společně s vámi SU             
posouvat dál. 
J. Rubáš: Jsem Kuba Rubáš, říkají mi Ruby. Rád bych byl absolventem FIT. Jsem tu za                
klub Silicon Hill a rád bych změnil, jak SU funguje. 
M. Kothera: Ahoj, jsem Michal a určitě už jste mě všichni někdy viděli. Byl jsem 3x na FITu                  
na bakaláři ale těch 5 let pořád nestačilo. Teď už jen pracuji, dělám něco v SH a v CEN. 
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J. Beneš: Jsem bakalář z FITu a tento rok snad končím magistra. Chtěl bych docílit toho,                
abychom všichni měli co nejdřív pokoj. 
M. Čerňan: Vystudoval jsem Bc. i Ing. na FEL a nyní studuji tamtéž doktorát. Můj cíl je                 
zajišťovat vše potřebné pro chod našeho klubu. 
P. Valach: Studuju FIT, jsem předseda SIN. Rád bych přispěl v IT záležitostech. 
M. Dendis: Momentálně dokončuji magisterské studium, dnes jsem odevzdal diplomku. Na           
HK jsem předseda, v PAR bych chtěl reprezentovat zájmy klubu a přenášet zpátky             
know-how a prospívat tak klubu i celé SU. 
O. Surnin: Jsem předseda, studuji poslední ročník Bc. na FS. Chtěl bych docílit změny              
mého jména (pozn.: v předloženém zápise ke schválení chybně jako Aleksandr). 
A. Bartošková: Studuju druhým rokem na FBMI můj cíl pro dnešek je rozkoukat se, získat               
povědomí o fungování a pak si dát další cíle. 
D. Beneš: Jsem ve třetím ročníku na FBMI, jsem předsedou BIONu velmi čerstvě, chci se               
především prvně rozkoukat. 
J. Špale: Jsem předsedou BESTu a studuju třetím rokem Bc. na FS. Můj cíl je               
reprezentovat názor BESTu a ulehčovat napjatou situaci. 
V.Dyntar: Studuju na FSv, rád bych letos dokončil bakaláře a z SU chci dostat dál možnosti                
do našeho klubu a zapojit se do společných akcí. 
R. Volf: Dokončuju Bc. na FD a chtěl bych reprezentovat eFDrive alespoň tak dobře jako               
moji předchůdci. 
J. Hanuš: Mám přezdívku “Mistr Hanuš” a koupil si i internetovou doménu mistrhanus.cz.             
Chci reprezentovat FIT++ a přálo bych si, aby to tu zde bylo stále zdravě napružené tak,                
aby to nenarušovalo vztahy ale posouvalo nás aktivně kupředu. 
M. Průcha: Jsem v ISC treasurer a studuju pátým rokem FEL. Chtěl bych reprezentovat              
klub a taky SU v našem klubu. 
J. Křenek: Jsem předseda AVC ČVUT, nemám ani bakaláře, možná v budoucnu to budu              
zkoušet znova. Dřív jsem studoval FEL, teď pracuji. Mým cílem je reprezentovat, být u              
zdroje informací, najít vhodné prostory pro klub, docílit toho aby byl klub připojen k              
internetu. Proto jsem začal na PAR chodit a zatím výsledky nejsou. 
P. Matejová: Říkejte mi, prosím Páťa. Jsem nyní v IAESTE finančník, studuji druhým rokem              
FSv. Chci reprezentovat klub, připojit ho k internetu a informovat v klubu o SU. 
M. Farník: Dokončuju Ing. na jaderce, jsem tu za AS a rád bych zvýšil informovanost mezi                
SU a AS. 
 
M. Kothera požádal o představení zbývajících přítomných. 
L. Popek: Studuju FD, chtěl bych dodělat bakaláře. Hraju hokej, rád bych tu reprezentoval              
klub. 
D. Vrtěl: Jsem předseda Čajovny. Studuju a nedostudoval jsem. Máme na Strahově            
Čajovnu, kdo chce, přijďte si popovídat a napít se. 
V. Huvarová: Ahoj, jsem Verča z Kontrolní komise, ráda vás poznávám. 
J. Janč: Studuju třetím rokem na FBMI technika a jsem tu za BION, abych věděl, co se v SU                   
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děje. S. Jeřábek: Jsi v představenstvu? Ano 
L. Bartůňková: Jsem předsedkyně Galibi, mám delší dobu úspěšně dostudováno. Jsem tu            
abych věděla, co se děje a mohla informace předávat dál. 
V. Pužman: Říká se mi Pužmi, jsem předseda SH a nestuduju. 
J. Jančička: Jsem nový klubový zástupce na SH, studuju FIT, už jsem Bc. 
J. Mára: Dělám PR v Centrále, čili komunikaci nejen s ČVUT ale i správu kanálů a podporu                 
PR napříč kluby. Studuji FIT prvním rokem na magistru, byl jsem předsedou SIN. 
S. Jeřábek: Jsem v Centrále pro komunikaci s partnery a AS ČVUT, kde jsem studentským               
místopředsedou. Také jsem předseda Rady studentských samospráv, která slouží pro          
komunikaci studentů se SÚZ. Pokračuji na FITu v doktorském studiu. 
 

3 Schválení zápisů 
Zápis z října stále není přípraven. V prosincovém chybí pasáž o prezentaci Výroční zprávy              
o SU. K listopadovému nebyly připomínky. 
 
Usnesení 18-01-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 20. listopadu 2017           
zaslaný do konference 9. ledna 2018.” 
OHP: 16; 11:0:5 → Usnesení přijato 
 

4 Informace z klubů 
eFD: Vánoční mejdlo se podařilo, předán putovní polštář šampionu v Buláncích. Cukroví z             
dopravácké formy zas tak dobře nechutnalo. Zakládáme kroniku k výročí 5 let, chystáme             
DOD fakulty, tiskneme trička k němu, chystáme kariérní den a Pražské nádražky, hledáme             
organizátory Uzlu. 
BEST: Proběhl hackathon a sešli jsem se na vánočním večírku s delegací z Brna Bratislavy               
i Polska, bylo nás asi 80. Chystáme se na dubnový unit, 4. ročník. 
ISC: Vánoční besídka se křtem novým kalendářem. Silvestr všichni přežili, chystáme se na             
Orientation week, organizátory máme. S VŠCHT připravujeme výlet někam na lyže. 
Křesťanský klub: Měli jsme přednášku o migraci z Ruska do Československa po roce             
1917. Přes zkouškové se scházíme, ale je to slabší. 
AVC: Přišla další technika. Máme výpověď z FSv. Důvod vyhození je neustálý tlak na              
prostory, které FSv potřebuje. Do dalšího parlamentu budeme mít asi organizační schůzky k             
LAN párty na CIIRCu a Baristovi roku. Zřejmě budeme dál spolupracovat s Engineers             
Prague. J. Mára: Kritéria na prostory? Teď platíme za 14 čtverečních metrů 5 000. Hlavní               
kritérium je konektivita. 
OK: Skončily volby, máme nové představenstvo, proběhla první schůzka s rozdělením rolí a             
úkolů. Pracujeme na novém ISu. Od včerejška na Orlíku nejde internet. Je to problém              
někde na Cesnetu. 
MAS: Proběhly vánoční a silvestrovská párty. Chystáme investiční záměry do následujícího           
půlroku. 
BION: Na vánočním večírku cca 100 lidí, feedback je pozitivní. Změnili jsme PR strategii a               
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chystáme Majáles. S proděkanem hledáme způsob, jak lépe propagovat studentskou          
anketu. 
FIT++: Proběhl vánoční večírek, tedy spíše workshop v téhle místnosti. Byl tu menší             
problém barevnou kaňkou z nasprejovaného balónku. Běží volby do představenstva. 
SH: Jsme po volbách opět v plném stavu. 29.12. jsme schválili rozpočet. Proběhl vánoční              
večírek. Bude probíhat preventivní postřik proti štěnicím. Chystáme se na DOD FIT a FEL. 
SIN: Podařená vánoční párty. Přeschvalovali jsme řadu IP a přes Vánoce byli v klidu. Snad               
se rozběhne také konečně rekonstrukce oken na koleji. 
Čajovna: Úspěšný vánoční večírek, vše bez problémů, což se stává málokdy. Nyní            
pracujeme na lehkém předělání stanov a interních předpisů. 
POD: Úspěšné Podolské Vánoce, i předseda si je užil. 
EP: Vánoční večírek a sbírka hraček pro děti. Nasbírali jsme 3 plná auta hraček, knížek,               
výtvarných potřeb, plyšáků... Šli na to i peníze ze sbírky. Děkuji všem, kteří se podíleli a                
speciálně Honzovi Márovi. Podíleli se i hráči a někteří členové . Skončili jsme na 4. místě ze                 
13 klubů a tím si zajistili účast v playoff pro příští měsíce. Proběhlo univerzitní mistrovství               
světa, kde se účastnil i tým evropské univerzitní hokejové ligy, měli jsme tam z ČVUT               
zastoupení hráčů i manažerů a minulý týden jsme sehráli utkání s výběrem ze spojených              
států a dokonce je porazili. 
IAESTE: Byl večírek, chystáme se na veletrh 2018 v březnu. Hledáme koordinátora na             
průvodce prváka. 
HK: Máme oficiálně otevřenou novou studovnu, má velký úspěch. Byl menší vánoční            
večírek s kapustnicou a punčem ale bez cukroví. Teď se soustředíme na zkoušky ale brzy               
bude sehnat nového administrátora počítačové sítě. 
Galibi: Proběhla Laser game, pak vánoční plavání. Máme v plánu včas odevzdat hlášení             
o stavu klubu a výroční zprávu. 
  

5 Info z Akademického Senátu 
Na posledním zasedání 13. 12. jsme po 2,5h přestali být usnášeníschopní. Program byl             
nabitý, asi 16 bodů. Transformace ÚTEF se neřešila ani prostory v Zikovce. Zvládly jsme              
prohlasovat složení RVH, kde nebyla úplně nejlépe nastavena hlasovací procedura a           
nakonec prošel jen jeden student. Další mimořádné zasedání proběhne zítra. 
  

6 Situace v klubu Buben 
Jak jsem vás informoval 13.12. byly vloženy peníze na účet klubu Buben, takže k podání               
trestního oznámení neprošlo. 
Pozastavení klubu stále trvá. Máme v plánu v součinnosti s novým představenstvem            
provést inventuru, zkontrolovat a aktualizovat interní předpisy a poté by již nic nemělo             
překážet odpozastavení. 
J. Rubáš: Přemýšlíte nad nějakými kroky ohledně Marie? Třeba Vyloučení? Ano, přemýšleli            
jsme i nad touto variantou. Nikde ve stanovách nemáme upravené vylučování ze spolku.             
Dle NOZ má tuto pravomoc statutární zástupce, tedy já. Nyní nejsem přesvědčen o tom,              
abych ji vyloučil, ale případnou žádost ze strany PAR bych respektoval. 
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20:13 odešel M. Farník 

 

7 Schválení rozpočtu Centrály SU 
Přišla jedna připomínka do konference od J. Rubáše, která byla zopakována na zasedání: 
J. Rubáš: Chápu, že takto je to předkládáno už spoustu let zpátky, ale nepovažuji to za                
dostatečné. Rád bych třeba věděl, co je vše obsaženo v Ahoj Techniko, což je příliš velká                
částka. 
J. Šebák: Je tam nově Fond Prezidenta. Dříve tam bylo několik malých položek, které jsem               
nyní posčítal do této položky. Původní rozpočet byl schválen, když jsem ještě nebyl             
prezidentem o moc o fungování nevěděl. Poté jsem poznal, že existuje řada malých výdajů              
např. reprezentačních či administrativních, na které nebylo v rozpočtu myšleno a vždy se             
schovali pod některou z jiných položek. 
Pod Ahoj Techniko, na kterou máme i ochrannou známku, se skrývá již spoustu let Akce               
(loni cca 10k), Žij studentský život (loni cca 30k) a Strahov Open Air (loni zbytek). Jednotlivě                
se tyto částky velmi špatně odhadují. Zatím nevíme, kolik dostaneme na akci z FSP, jak               
velká částka bude na straně příjmů ze sponzoringu a další. Letos uvažujeme o tom, že do                
akce Ahoj techniko! zařadíme také párty k Vítání prváků. 
V. Huvarová: Je v částce na Ahoj Techniko také rezerva? 
J. Šebák: Je tam rezerva cca 20-30k. Další záležitostí je Band contest, kdy se nám loni                
povedlo velkou část z rozpočtu ušetřit a částka tak také vzhledem k zaměření Band              
contestu sloužila jako rezerva pro SOA. 
J. Rubáš: Chybí mi tam poznámky k rozpočtu, aby bylo jasné, na co jsou ty peníze vlastně                 
určené. Sám jsi se přiznal k tomu, že byly kupované některé věci z ostatních akcí. 
J. Šebák: Ty byly kupované ze zisku (resp. nevyčerpaných rozpočtů) některých akcí. 
V. Huvarová: S čím se počítá ve fondu prezidenta? 
J. Šebák: Reprezentační (např. věnce) či administrativní výdaje (pošta, ověřování          
dokumentů apod.), kancelářské potřeby, rezerva, případné ad hoc drobné projekty, které           
vznikají v průběhu roku. 
J. Beneš: Nemáte drahá výjezdní zasedání? 
S. Jeřábek: Je to na 2 zasedání tedy po 40 tisících. Loni jsme za podzimní utratili téměř                 
celou částku, to jarní v Kruhu bylo levnější. V době schvalování rozpočtu jsme o této               
možnosti vůbec nevěděli. 
J. Šebák: Všem účastníkům je hrazeno ubytování a téměř všechna strava. 
M. Kothera promítl rozpočet, kde je projekt Ahoj techniko! rozepsán na Akci Prvák, Band              
Contest, Žij studentský život, Vítejte na ČVUT a Strahov Open Air. 

J. Rubáš: Za mě je to takto lepší, než to bylo. 
 
Usnesení 18-01-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje rozpočet Centrály pro rok 2018 zaslaný           
do konference 9. ledna 2018.” 
OHP: 15; 15:0:0 → Usnesení přijato 
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8 Různé 
V. Pužman: Budeme pořádat schůzky adminů na SH, můžete k nám posílat svoje síťaře,              
pokud budete mít zájem. 
J. Mára: Byl bych rád, kdyby mi někdo pomohl se stánkem SU na DOD jednotlivých fakult.                
Pokud někdo máte zájem, ozvěte se mi. 
S. Jeřábek: Blíží se lhůta pro odevzdání Hlášení o stavu klubu. My vám brzy dáme vědět                
způsob, jakým budou odevzdávána, ale už na nich určitě pracujte. 
J. Šebák: K 1.1. nám skončila platnost některých předpisů, proto jsem vám na wiki              
zpřístupnil seznam interních předpisů, kde jsou přehledně rozdělené na platné a zrušené. 
10. února je termín narozenin SU, ale samotné oslavy vzhledem ke zkouškovému období             
přesouváme na nějaký zatím blíže neurčený termín v průběhu dubna. 
Co se týče pražského Majálesu, tak s pravděpodobností hraničící s jistotou se nebudeme             
letos podílet na organizování ČVUT zóny. Důvodem je, že současný rektor Konvalinka,            
snad budoucí Petráček tak také rektor VŠCHT Melzoch podepsali prohlášení, že se nadále             
na této akci jako univerzity nechtějí podílet. Hlavním důvodem je postrádání studentského            
ducha na této akci. S organizátory také nebyli spokojeni studentští organizátoři z ČVUT i              
VŠCHT. Také probíhá studentský majáles v organizaci SU UK, což jsou především studenti             
FF a PedF. Minulá Centrála se s nimi v minulosti bavila o možnosti spolupráce na této akci,                 
ale neshodli se na konceptu a náplni. Ve čtvrtek proběhne schůzka s organizátory             
Pražského Majálesu, kde budou přítomni i lidé z ostatních univerzit, kde se dozvíme více o               
jejich postoji. Připravuje se akce pod hlavičkou Kampusu Dejvice s názvem Lesamáj, kde             
zatím nevíme, zda se na ni budeme podílet. Zatím nám ani není zcela jasný koncept a tak                 
se k tomu nyní nedokážu vyjádřit. Diskutovala se i možnost jednoho studentského Majálesu             
napříč celou Prahou, ale přinejmenším letos se to nestíhá. 
Při snaze založit další účet pro SU mi bylo řečeno, že máme mnoho účtů a k nim historicky                  
vydaných karet, a tak musí být taková žádost schválená centrálou FIO banky. Dále jsem              
chtěl, abych mohl práva přidělovat elektronicky, to mi zamítli. Ke kartám a účtům ještě              
neznám výsledek žádosti. Pokud by ji nebylo vyhověno, nastává otázka možnosti změny            
banky. Určitě budu v takovém případě prvně komunikovat výše v rámci FIO o případných              
zvláštních podmínkách pro SU. 
Opakuji, že se 20. ledna bude konat ve spolupráci se SÚZ novorční bowling. 
Rezervní fond klubů je problém jak jsem již informoval dříve, ale možná po diskusi by šlo                
tohle zařídit i ve FIO a tento účet spřáhnout (co se práv týče) s tím původním. Tak by to                   
chtěl předseda SH a navíc nesouhlasí s transparentním jednotným účtem.  

Konec zasedání 21:20 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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